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Spørgsmål nr. S 118 
§ 20-spørgsmål til skriftlig besvarelse 
 
Til: Transport-, bygnings- og boligministeren 

Dato: 15. oktober 2018 

Stillet af: Mette Gjerskov (S)  

Mener ministeren, at det er rimeligt, at p-afgifter på private områder er 

steget så meget, at de nu visse steder, bl.a. Onepark-parkeringsområder i 

Roskilde, er på 795 kr., hvilket er et beløb, der kan vælte mange familiers 

månedlige budget?  

(Spm. nr. S 118). 

 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Mette.Gjerskov@ft.dk og til 

Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 
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Offentligt


